

Title (en)
EXTERNAL FACE FOR BANK-NOTE DISTRIBUTORS.

Title (de)
AUSSENSEITE FÜR BANKNOTENAUSGABEGERÄT.

Title (fr)
FACE EXTERNE POUR LES DISTRIBUTEURS DE BILLETS DE BANQUE.

Publication
EP 0172840 A1 19860305 (FR)

Application
EP 85900685 A 19850206

Priority
FR 8403708 A 19840309

Abstract (en)
[origin: WO8504274A1] A device for an external face for bank note distributors comprises an external part (1) made of armoured glass to which is screwed a metal part (2) wherefrom windows have been cut out, to present a screen (4) and a card type signal (3) and another screen (5) and an opening for the door (6) and another one for inserting a card (7); the door (6) may be opened by means of two chains (12) driven by a motor (13), giving access to utilization elements such as a mirror (8), key-boards (10), as well as two outlet openings, one for the bank-notes (16) and the other one for the ticket (9).

Abstract (fr)
Dispositif pour face externe pour les distributeurs de billets de banque comporte une pièce (1) externe en verre blindé, sur laquelle est vissée une pièce (2) en métal découpée en fenêtres, pour présenter un écran (4) et un signal de type de carte (3) et un autre écran (5) et une ouverture pour la porte (6) et une autre pour l'introduction de la carte (7) la porte (6) s'ouvre à l'aide de deux chaînes (12) entraînées par un moteur (13) donnant acces aux éléments d'utilisation tel que miroir (8), claviers (10), ainsi deux sorties l'une pour les billets (16) l'autre pour le ticket (9).

IPC 1-7
G07F 7/10

IPC 8 full level
G07F 19/00 (2006.01); **G07G 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
G07F 19/20 (2013.01); **G07F 19/205** (2013.01); **G07F 19/207** (2013.01); **G07G 3/003** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8504274A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8504274 A1 19850926; AU 3932685 A 19851011; DE 3565018 D1 19881020; EP 0172840 A1 19860305; EP 0172840 B1 19880914; FR 2561014 A1 19850913; FR 2561014 B1 19870109

DOCDB simple family (application)
FR 8500020 W 19850206; AU 3932685 A 19850206; DE 3565018 T 19850206; EP 85900685 A 19850206; FR 8403708 A 19840309